
DIM v vsako družino
Z Našo skupnostjo sem se prvič srcčal šelc v drugi

polovici izhajanja, ko sem se naselil v občini. Hitro
sem sc je navadil, saj me je kot novega občana še po-
sebej zanimaloživljenje in delo v občini. Žal ne vem,
ali sem imel že prej to navado, toda zdi-se mi, da sem
prav zaradi Naše skupnosti začel prebirati vse časo-
pise od zadaj naprej, saj sem pri tem časopisu vedno
-najprej prebral zadnjo stran, kjer so bilc tedaj novice
iz naših krajev, potem pa sem bral proti prvi strani.
Tudi dek) družbenopolitičnih organizacij me je zani-
malo in včasih sem razmišljal o tem, da bi tudi sam kaj
zapisal. Vendar nekako nisem imel poguma. Ta zapis
je moj novinarski debut, Naša skupnost pa je dobila
novega dopisnika, saj menim, da sem se kot predsed-
nik občinske konference ZSMS dolžan pogosteje
oglašati.

V tem mandatu bi celo mladi radi speljali akcijo, ki
je seveda povezana s precejšnjimi stroški, vendar
upam, da nam bo uspelo. V letu 1980 bi namreč radi
pri Naši skupnosti izdali vsaj čest mladinskih prilog, ki
bi o delu mladine obveščale tudi širšo javnost. Dose-
danje oblike izhajanj;i Dolovnega informatorja mla-

dine (DIM) namreč niso bile najbolj posrečene, saj so
izhajale v majhni nakladi in ji!>je dobil v roke le na-
jožji del vodstva mladih.

Mi pa želimo, da bi o delu tnladirte vedeli tudi tisii, ki se v
naše delo še niso vključili, pa Jrugi, tudi starejši občani. Ta
pobuda je bila dana že leta 1976 v mesecu mladosli. \endar
kasneje ni zaživela.

Upam, zares upam, da te tnoje bcsede ne bodo osiale zapi-
sane le kot obljuba. Zato se bomo že sedaj zavzeli, da bomo
zbrali potrebna linančna sredstva.
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